
 
 

Verslag LER 21 maart 2022 

Plaats: Zaal Verbanck  

Start: 18u30 Einde: 21u00  

Aanwezig:  

• Sarrazijn Mike : Dienst Lokale Economie Stad Nieuwpoort 

• Gheeraert Ann: Schepen Lokale Economie Stad Nieuwpoort 

• Lemmens Wibo: Voorzitter - Horeca Nieuwpoort  

• Verdievel Katrien: Ondervoorzitter - detailhandel Nieuwpoort-bad  

• Nowé Steffi: vertegenwoordiger landbouw  

• Maenhout Steve: Unizo Nieuwpoort  

• Pelgrim Erwin: Detailhandel Nieuwpoort-stad  

• Deconinck Isabelle: vertegenwoordiger vastgoedsector  

• Schramme Luc: Detailhandel Nieuwpoort-stad  

Uitgenodigd:  

• Martens Michelle: Diensthoofd Toerisme  

• Decorte Jos: Schepen Sociale Zaken  

Verontschuldigd:  

• Didier Boydens: Detailhandel Nieuwpoort-bad  

• Averein Philip: Horeca Nieuwpoort  

• Romeo Rau: vertegenwoordiger visserijsector  

• Paeme Luc: Unizo Nieuwpoort  

• Berdieke Rommel: Noordvaart VZW  

 

1. Goedkeuring verslag 2 februari 2022 

 

Geen opmerkingen  - aantal punten worden opnieuw besproken tijdens deze LER.  

2. Evenementen 2022 

 

- Michelle Martens overloopt de voorlopige kalender met alle evenementen in 2022  

- Overzicht → zie bijlage  

- Het programma voor de Nieuwpoort Shopping Vibes is bijna klaar.  



 
 

- In bijlage het volledige programma. 

- De Zondag is de mediapartner van dit event geworden samen met Eline De Munck en 

Geena Lisa als uithangborden. 

- Met dit event willen we Nieuwpoort-bad als Shopping stad nog meer op de kaart zetten.  

- Er zijn meer dan 65 handelaars ingeschreven.  

- LER wordt uitgenodigd op vrijdag 29 april vanaf 18.00 u. voor een drankje op het 

Hendrikaplein.  

3. Update wegenwerken Langestraat  

 

- Fase 3 wordt versneld opgestart, fase 2 zal grotendeels afgewerkt zijn. 

- De verkeersituatie in de Ventweg wordt aangepast, zodat de leveringen in de Carrefour 

en Vishandel kunnen blijven doorgaan met grotere vrachtwagens.   

- Dienst Lokale Economie zal borden hangen met ‘Handelaars bereikbaar’.  

4. Netwerkmoment Ondernemend Nieuwpoort  

 

- Voor Foodfront en het personeelsfeest van de Stad Nieuwpoort zal een grote tent 

gehuurd worden op 21-22-23 oktober.  

- Voorstel is om het netwerkmoment voor Ondernemend Nieuwpoort in dezelfde tent te 

laten doorgaan op maandag 24 oktober vanaf 19.00 u.  

- Het concept dient nog verder uitgewerkt te worden, maar er zou geopteerd worden voor 

een soort walking dinner.  

- Unizo Nieuwpoort heeft al toegezegd om mee te werken. 

- Het is ook de bedoeling om tijdens dit event voor de 1ste maal de Nieuwpoort Awards uit 

te reiken.  

- Er wordt voorgesteld om een werkgroep samen te stellen vanuit de LER om dit event 

verder vorm te geven.  

- Dienst Lokale Economie legt voorstel voor aan het CBS ter goedkeuring.  

 

5. Update Cadeaukaart – 10% actie   

 

10% actie  

- Op 1 april 2022 om 23.59 u. loopt de 10% definitief ten einde.  

- De actie was zeer geslaagd en werd positief onthaal bij de vele gebruikers en handelaars.  

- Er zal geëindigd worden op +-700k.  



 
 

- De LER vraagt of de resterende 300k kan besteed worden voor andere acties ter 

ondersteuning van de Lokale Economie, aangezien er 1.000.000 euro voorzien was in de 

begroting? 

Cadeaukaart 

- De Nieuwpoortse cadeaubon is de uiteindelijke naam geworden van deze cadeaukaart.  

- De cadeaukaart zal gelanceerd worden tijdens de Nieuwpoort Shopping Vibes.  

- Bij aankoop van een cadeaukaart tijdens dat weekend geeft de Stad Nieuwpoort 10% 

extra waarde.  

- De handelaars worden aangeschreven om in te schrijven op deze kaart rond 5 april. 

- De kaart zal ook gebruikt worden voor allerlei relatiegeschenken en prijzen voor 

wedstrijden.  

6. GECORO – kandidaturen  

➔ Er werd gevraag aan de LER om 3 effectieve leden vanuit de LER af te vaardigen om te 

zetelen in de GECORO 

➔ De LER draagt de volgende personen voor: 

Effectieve leden:  

- Pelgrim Erwin 
- Nowé Steffi  
- Lemmens Wibo 

Plaatsvervangers:  

- Boydens Didier 
- Verdievel Katrien 
- Maenhout Steve 

7. Elisalaan  

 

- De LER heeft opgevangen dat er opnieuw sprake is 2-richtingsverkeer in te voeren in de 

Elisalaan en de Albert I Laan autoluw te maken. Hierdoor is er ongerustheid bij een aantal 

handelaars.  

- Indien het bestuur toch zou verder gaan met deze plannen, kan dit de doodsteek 

betekenen voor de nu zo bloeiende winkelstraat. Want de sterkte van deze straat is juist 

het doorgaand verkeer.  

- De LER is absoluut tegen dit voorstel en vraagt een duidelijk standpunt van het bestuur in 

deze kwestie. Wat is de visie van het College van Burgemeester en Schepenen? Nu en de 

toekomstvisie? Als het bestuur hier ook tegenstander is, is het belangrijk om dit ook te 

communiceren, zodat de handelaars niet ongerust meer hoeven te zijn.   



 
 
 

 

8. Varia:  

 

a) Grand –. Status van dit dossier?  

- De Grand oogt verloederd. Veel lossen stenen, kan zorgen voor ongelukken. 

- Hoelang zal dit duren want is een doorn in het oog als je Nieuwpoort-bad binnenkom 

➔ Kan het bestuur druk zetten op de aannemer om dit op te lossen?  

 

b) Muziek Marktstraat 

- Vorige jaar werd beslist om geen muziek meer te spelen in de Marktstraat. De LER betreurt 

deze beslissing en vraagt deze beslissing te herbekijken aangezien de vernieuwde 

Marktstraat werd voorgesteld als belevingsstraat.   

➔ Voorstel van de LER = sfeermuziek iedere dag van 10u-18u, gans het jaar door – maar geen 

radio.  

 

c) Meer parkeergelegenheden – randparkings  

- De LER heeft opgevangen dat er randparkings zullen bijkomen. Zo ja, waar en wanneer?  

- De LER vraagt om geen parkings in het centrum meer te schrappen 

➔ Wat is de toekomstvisie van het Stadsbestuur i.v.m. het parkeerbeleid?   

 

d) Aantrekken jongeren 

- Het aantrekken van meer jonge gezinnen is al meermaals ter spraken gekomen. De LER is 

van mening dat het niet voldoende is enkel subsidies te geven. Er dient werk gemaakt te 

worden van een totaalbeleid. O.a. Swartes fabriek kan een belangrijke site worden in dit 

beleid.  

- Er is een groot tekort aan kinderopvang tijdens de weekends en buiten de schooluren, kan 

dit met de bouw van het nieuwe jeugdcentrum worden ingevoerd? Want dit kan helpen 

om meer jonge gezinnen aan te trekken en meer vacatures in de horeca ingevuld te 

krijgen.  

 
 

 
Volgende vergadering in Zaal Verbanck op maandag 2 mei om 19.00 u. 

 
Voor verslag  
Sarrazijn Mike 
Dienst Lokale Economie  
 
 


